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Miljö- och samhälls-

byggnadsutskottet 

  
 

Förslag från Tyresöinitiativet om bullerplank på 

Tyresövägen 
 

Förslag:   

Vi tycker att det är hög tid att bullerplank sätts upp vid McDonalds i Tyresö 

och bortåt mot gamla Tyresö längs med Tyresövägen. Vi har bott på 

Sikvägen i 14 år nu, och märkt att trafikflödet har ökat markant. Det är 

mycket störande främst nattetid med den ständiga trafiken.  

Förslagsställare: Irene Karlsson  

 

Publicerat under perioden: 6 februari – 7 maj 2017 

 

Antal röster: 74 
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Antal publicerade kommentarer utan att stödja förslaget: 0 
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Namn Kommentar 

Stefan 
Holländare 

Även vid Öringe där det konstant är köer och mycket ljud från bilar och 
tutor 

Birgitta Günenc Hållermed insändaren 

Olle Holmström Stöder förslaget! 
Bor på Sikvägen och störs av bilarna från 05.00 på mornarna. 

Monica Håller med. 

Eva Fagerlund Röstar för ett bullerplank mot Tyresövägen. 

Gunnel Instämmer med förslagställaren. 

Daniel Larsson  Utbyggnaden av Tyresövägen bör bullerplank ses över generellt på strategiska 
platser då trafiken kommer att öka ytterligare.  

Lisa Boström Håller med insändaren 

Christer Boström Håller med insändaren 

Fia Bra förslag! 

Göran Badman  Instämmer. Bor på Skogsvägen vid norra delen av golfbanan - den 
bullerbarriär/skog som tidigare fanns utefter Tyresövägen mot golfbanan har 
merparten avverkats. Mycket buller mellan McDonalds och fontänrondellen, 
vilket sprider sig ut över golfbanans omkringliggande byggnation. 50-sträckan 
mellan trafikljuset och fontänrondellen har många gjort till 70-sträcka 

Östmans Plank behövs vid alla boenden fram till röda planken vid hängmattan 

Helen Liljesson 
Eriksson 

Bullerplank längs Videvägen har vi önskat i flera år ! Håller med insändare! 

Tomas Behövs vid motorvägen vid längs videslingan 

Gimle Vi har ansökt flera år, bor i höjd med Rotvik. 

Helen Liljesson 
Eriksson 

Bullerplank längs Videvägen har vi önskat i flera år ! Håller med insändare! 

Heléne Tryding Absolut bullerplank! Ännu bättre tillåt inte byggnation av bostäder längs 
Tyresövägen. 

 


